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18)  Směna v obci Těpeře 

19)  Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů 

20)  Přehled usnesení 

21)  Závěr   

 

 

Zahájení  
  

Zasedání zastupitelstva města řídil starosta Mgr. František Lufinka a zahájil jej 

přivítáním všech přítomných.  

Starosta města konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Je 

přítomno 11 členů, omluveni jsou Ing. Dominika Aubrechtová, Jana Boučková a Jan 

Bukvic. Ing. Jiří Novotný se dostaví později. Zastupitelstvo je schopno jednání a 

usnášení se.  
 

 

1) Určení ověřovatelů zápisu z jednání zastupitelstva města  

 

Ověřovatelé minulého zápisu vyslovili souhlas s jeho obsahem. Pan starosta navrhl 

za ověřovatele zápisu dnešního jednání pana Jiřího Linku a Ing. Jana Maška.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města určuje ověřovateli 7. zasedání Zastupitelstva města Železný 

Brod pana Jiřího Linku a Ing. Jana Maška. 
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka:  zdržel se 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek:  zdržel se 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 16:34 hod. 

Pro 9, proti 0, zdrželi se 2, nehlasovali 0, nepřítomní 4 
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2) Program  

 

Pan starosta seznámil přítomné s programem dnešního zasedání, proti němuž 

nebyly vysloveny námitky.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program 7. zasedání Zastupitelstva města Železný 

Brod. 
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 16:34:18 hod. 

Pro 11, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 4 

 

Dostavil se Ing. Jiří Novotný, počet zastupitelů se zvýšil na 12.  

 

 

3) Kontrola plnění usnesení  

 

Kontrolu plnění usnesení z 6. zasedání zastupitelstva města přednesl tajemník 

Městského úřadu Mgr. Josef Haas.  

Ověřovatelé minulého zápisu vyslovili souhlas s jeho obsahem a neměli k plnění 

usnesení připomínky. Kontrolní výbor neměl k plnění usnesení námitky.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 6. zasedání 

Zastupitelstva města Železný Brod.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 
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Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 16:37:12 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

4) Rozpočtové opatření č. 3/2023/ZM 

 

Mgr. František Lufinka: v rozpočtových opatřeních jsou dotace ze státního rozpočtu 

ve výši 124 tis. Kč, které kryjí z větší části mzdové výdaje na VPP. Dotace z Krajského 

úřadu ve výši 880 tis. Kč částečně kryjí výdaje na mzdy pečovatelek v DPS a dotace 

80 tis. Kč ze Státního fondu kultury ČR je určena na Skleněné městečko. Peníze na 

lesní hospodářskou činnost ve výši 263 890 Kč námi pouze protékají, město je pouze 

prostředníkem dotace, budou přeposlány na jednotlivé lesní správy.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města souhlasí s provedením rozpočtového opatření č. 3/2023/ZM  
  

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 
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Bylo schváleno v 16:38:32 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

5) Dotace Římskokatolické farnosti Bzí 

 

Mgr. Ivan Mališ: v rozpočtu máme schválenou částku 150 000 Kč na činnost 

registrovaných církví. Dotaci 112 500 Kč pro Římskokatolickou a 37 500 Kč pro 

Českobratrskou církev. Římskokatolická církev se o svůj příspěvek přihlásila, a to 

žádostí o dotaci na obnovu fasády severní strany kostela Nejsvětější Trojice ve Bzí. 

Českobratrská církev o dotaci zatím nepožádala, předpokládáme, že tak učiní do 

konce roku.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města  

• Schvaluje 

poskytnutí dotace ve výši 112 500 Kč Římskokatolické farnosti Bzí, Františka 

Balatky 132, IČO 60252481 na obnovu fasády severní strany lodi kostela 

Nejsvětější Trojice ve Bzí u Železného Brodu. 

• Schvaluje 

uzavření předložené veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace. 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 16:39:54 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 
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6) Obecně závazná vyhláška o stanovení koeficientu pro výpočet daně 

z nemovitých věcí 

 

Mgr. František Lufinka: nová OZV nahrazuje původní vyhlášku o stanovení 

koeficientu k dani z nemovitostí z roku 1992. Tato vyhláška je vydána bez platnosti 

původního zákona o obcích, oddělení dozoru Ministerstva vnitra ČR vyslovilo 

pochybnost o její platnosti.  

 

Mgr. Josef Haas: finanční úřad začal kontrolovat stanovení místních koeficientů. 

Naše OZV z roku 1992 měla jak formální nedostatky, tak i špatné stanovení daně. 

Dalším problémem je charakter stanovených území. Část centra, která je 

v koeficientu 1,6, nesplňuje dle Ministerstva vnitra podmínky atraktivní zóny. 

Nejjednodušším řešením je snížit sazbu atraktivní zóny na 1,4. Tato úprava znamená 

snížení daňového příjmu města z nemovitosti o částku do 30 tis. Kč. Výnos daně 

v loňském roce byl 2 470 tis. Kč. V dosavadních částech obce a základních sídelních 

jednotkách zůstane zachování snížených koeficientů na kategorii 1,0. 

 

Mgr. František Lufinka: návrh OZV byl zaslán na oddělení dozoru Ministerstva 

vnitra ČR v Liberci, kde nebyly shledány žádné rozpory.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Železný Brod o 

stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitých věcí.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 16:44:27 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 
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7) Informace o možnosti svozu bioodpadu 

 

Mgr. František Lufinka: na základě námi dodaných podkladů provedla SKS 

kontrolní vážení a navrhla řešení k zajištění celoročního svozu bioodpadu z hnědých 

nádob. Doporučuje umístit 25 velkých hnědých nádob o objemu 240 l na biologicky 

rozložitelný odpad, přičemž jejich počet se může měnit na základě požadavku města. 

Byla vytipována všechna sídliště a 25 kontejnerů by pro Železný Brod mělo stačit. 

Tímto způsobem bychom snížili komunální odpad na obyvatele a tím i místní 

poplatek, jelikož částka za svoz bioodpadu půjde za městem. Při 30 % biologicky 

rozložitelného odpadu vyjde úspora svozu směsného komunálního odpadu na rok 

na 235 tis. Kč, při 25 % to činí 196 tis. Kč a při 20 % 157 tis. Kč. Dle odhadu SKS může 

být procentuální snížení směsného komunálního odpadu na sídlišti kolem 25 %. 

Zavedení hnědých nádob na biologicky rozložitelný odpad je jedna z variant snížení 

směsného komunálního odpadu a poplatku občanů.  

 

Mgr. Tomáš Hartl: naše škola tyto nádoby nechce, takovýto odpad negenerujeme. 

Máme kompostéry, zbytky z jídelny odvážíme na zkrmení. Rodinné domy mají své 

zahrady a kompostéry, ale pro sídliště je toto řešení optimální.  

 

Radim Kovařík: bioodpad od občanů přijímáme na TS, odváží se do kompostárny 

do Turnova. Vlastní kompostárnu nemáme. 

 

Mgr. František Lufinka: už je vytipován prostor na vlastní kompostování, zatím jsou 

to 4 lokality. Vše je rozjednané, ale nejsou vyřešeny majetkové vztahy.  

 

Ing. Jiří Novotný: porovnávalo se to s variantou na biopopelnice? 

 

Mgr. František Lufinka: zpracovává to SKS, ale znamenalo by to zátěž pro 

obyvatele. 

 

Ing. Miloslav Louma: na kompostárny jsou dotace. 

 

Mgr. František Lufinka: dotace nejsou na technické vybavení místa, kde se 

kompostuje. Jsou jen na stroje na hotový kompost a jeho zaorání.  

 

Ing. Jan Mašek: dávám ke zvážení umístění 1 nádoby na bioodpad na Trávníky, jsou 

tam také městské domy.  

 

Ing. Jiří Novotný: bude to mít vliv na samostatné popelnice? Zvýšil bych počet míst 

a přidal ke každému paneláku.  

 

Mgr. František Lufinka: vycházíme ze zkušenosti SKS. 
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Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o možnosti sběru, svozu a odstranění 

biologicky rozložitelných odpadů rostlinného původu.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 16:59:06 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

8) Informace o investičních akcích 

 

Mgr. František Lufinka: nejvýznamnější akcí je budování Greenway Jizera. Je to 100 

milionová zakázka, přičemž přes 60 mil. Kč činí dotace. Již máme odsouhlasenou i 

dotaci 3 mil. Kč z Krajského úřadu. Příští rok budeme žádat další dotaci. Páteřní 

cyklostezky se teprve musí dořešit s Krajem, který zvažuje, že je převezme do svého 

majetku.  

Další velkou akcí je lávka přes Jizeru, na kterou byla podána žádost o dotaci do 

Evropských fondů. Žádost byla úspěšná, nyní musíme splnit všechny podmínky. 

Příprava by měla začít z kraje příštího roku.  

Dále je snaha rozšířit areál sportovního centra o beachvolejbalové hřiště. Stávající 

nevyhovující hřiště by se mělo přesunout na bývalé házenkářské hřiště. Byla podána 

žádost do dotačního fondu Libereckého kraje a shání se podklady pro podání žádosti 

na Národní sportovní agenturu. Ve sportovním centru se předpokládá vystavění 

kiosku, proto zde bude muset být člověk, který bude obhospodařovávat venkovní 

část kluziště.  

V oblasti školství probíhá zpracování projektové dokumentace na novou ZUŠ. 

Částka na tuto akci přesáhne 140 mil. Kč. Zatím není vypsán žádný dotační titul, 
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o který bychom mohli požádat, i přes to, že umělecké školy patří do základního 

školství. Na dnešním zasedání bude dalším bodem smlouva o smlouvě budoucí, 

abychom se dostali do stavebního povolení.  

 

PaedDr. Milada Motlíková: v investičních akcích nevidím nic ohledně in-line dráhy, 

byl přislíben vodní prvek. 

 

Mgr. František Lufinka: návrh na vodní prvek byl jen ve studii, není hotový projekt, 

protože projektanta na vodní dílo není jednoduché sehnat.  

 

Mgr. Tomáš Hartl: kdy je předpoklad, že se spustí bruslení? 

 

Mgr. František Lufinka: nejdříve v listopadu. 

 

PaedDr. Milada Motlíková: budou se půjčovat brusle? 

 

Mgr. František Lufinka: ano, počítá se s tím. 

 

Ing. Miloslav Louma: jak to bude s kioskem? 

 

Mgr. František Lufinka: stávající kiosek se zboural a bude tam stát nový. 

Předpoklad je nejdříve příští rok. Buď jej pronajmeme, nebo zajistíme provoz ve 

vlastní režii. 

 

Ing. Jiří Novotný: kdo se o něj bude starat? 

 

Mgr. František Lufinka: konkrétní osobu zatím nemáme, bude to buď někdo ze 

sportovního centra, nebo z Technických služeb. Zkušební provoz by mohl 

proběhnout v říjnu, v letošním roce se předpokládá provizorně využít vajzovnu.  

 

Ing. Jan Mašek: v investicích je uveden nákup rolby na hřiště a cyklostezku. Pokud 

přejde páteřní cyklostezka pod Kraj, zůstane údržba a úklid na nás? 

 

Mgr. František Lufinka: Kraj zvažuje, že v případě, že cyklostezku převezme, 

budeme její obhospodařování zajišťovat my a Kraj na to finančně přispěje.  

 

Ing. Jan Mašek: slyšel jsem informaci, že stánek v proluce bude ve spolupráci se 

Sundiskem.  

 

Mgr. František Lufinka: ne, zatím o tom neuvažujeme.  

 

Ing. Jan Mašek: je v plánu investovat do zateplení v hasičárně ve Bzí. Dává smysl 

zateplovat hasičárnu? Ta na Hrubé Horce stála 4 mil. Kč. 
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Mgr. František Lufinka: ve všech hasičárnách, kde je voda, se musí topit, aby 

nedošlo k zamrznutí. Předpokládá se, že v 1. patře hasičárny na Hrubé Horce bude 

provozována veřejnospolečenská činnost. V garáži ve Bzí je umístěno historické 

cisternové vozidlo, proto se tam temperuje celou zimu.  

 

Ing. Jiří Novotný: vyskytly se v souvislosti s cyklostezkou nějaké problémy? 

 

Mgr. František Lufinka: problém je se stavbyvedoucím subdodavatelské firmy, která 

nemá žádnou smlouvu s námi, pouze s dodavatelem. Subdodavatel postavil opěrnou 

zeď, dodavatel jim nezaplatil, proto odjeli. Od hlavního dodavatele máme informaci, 

že situaci urovnají. Trochu problém je s navážením materiálu, ale předpoklad 

dokončení akce koncem roku 2024 platí.  

 

Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o investičních akcích.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:21:11 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

9) Souhlas se spolufinancováním akce beachvolejbalového hřiště 

 

Mgr. František Lufinka: na realizaci projektu beachvolejbalového hřiště je 

projektová dokumentace ve výši 7,5 mil. Kč. Byla podána žádost na Dotační fond 

Libereckého kraje, nyní se chystá vypsání dotačního programu z Národní sportovní 

agentury. Ta jako jednu z příloh vyžaduje souhlas zastupitelstva se 

spolufinancováním projektu. Celkové náklady dle rozpočtu projektanta se očekávají 
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ve výši 7,5 mil. Kč, dotace Libereckého kraje byla přislíbena ve výši 2 232 tis. Kč. 

Předpokládá se, že dotace NSA bude krýt 50 % nákladů. Tím by nám zůstala 

spoluúčast řádově 1,5 mil. Kč. Hřiště bude stát na stávajících pilotech, bude to 

finančně náročné, protože s tím souvisí i mobiliář.  

 

Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci na akci „Rekonstrukce 

beachvolejbalového a lezeckého hřiště v Železném Brodě“ z výzvy „Regiony 2023“ v 

rámci Národní sportovní agentury. Dále schvaluje spolufinancování ve výši 50 % ze 

způsobilých nákladů a dofinancování veškerých vzniklých nezpůsobilých výdajů.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:25:33 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

10)  Smlouva o spolufinancování akce Greenway Jizera 

 

Mgr. František Lufinka: v rámci přípravy realizace Greenway Jizera byla na konci 

roku 2021 uzavřena smlouva o spolupráci mezi obcemi, na jejichž území cyklostezka 

leží. Součástí smlouvy je i ustanovení o uzavření smlouvy o spoluúčasti na 

financování neuznatelných výdajů. V Líšném jsme na pozemcích obce, proto jsme 

vstoupili do jednání o spolufinancování do částky 913 tis. Kč. Cena vychází 

z nabídkového rozpočtu zhotovitele. 

 

Návrh usnesení:  
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Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o spolufinancování stavební akce 

„Greenway Jizera, úsek Železný Brod – Líšný“ s obcí Líšný, se sídlem Líšný 2. díl, 

čp. 60, 468 22 Železný Brod, IČO 00673226. 
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:27:18 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

11)  Žádost – silnice z Těpeř do Železného Brodu 

 

Mgr. František Lufinka: byla nám doručena žádost týkající se silnice z Těpeř do 

Železného Brodu, kde již poněkolikáté proběhlo kácení stromů. Pan Stuchlík 

požaduje zajištění bezpečnosti pro účastníky silničního provozu. 

 Jelikož se jedná o krajskou komunikaci, odkázali jsme žadatele na Krajskou správu 

silnic a my jsme jeho žádost podpořili.  

 

Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost o instalaci svodidel (zádržného 

systému) u krajské komunikace na Těpeře. 
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 
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MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:28:34 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

12)  Zřízení věcného břemene – údržba části svahu 

 

Mgr. František Lufinka: při rekonstrukci, resp. zbourání, stanice pohonných hmot, 

došlo k posunutí stavby kiosku až k hranici pozemku, který je ve vlastnictví města a 

kde v minulosti docházelo k sesuvu půdy. Se stavbou jsme souhlasili za podmínky, 

že nebudeme svah udržovat a uklízet. Smlouva ošetřuje stav, že se o to budou starat 

vlastníci stavby.  

 

Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města  

• Schvaluje 

zřízení věcného břemene spočívající v povinnosti vlastníka služebného pozemku 

pč. 1161/1 v k.ú. Železný Brod postavit a udržovat stavební konstrukci zabraňující 

sesuvu svahu nad stavbami povinné a učinit případná další nutná opatření, která 

zajistí, že kiosek, stavební buňka a čerpací stanice PH nebudou poškozeny nebo 

omezeny ve své činnosti vlivem povahy svahu na služebném pozemku a nedojde 

k poškození panujícího pozemku pč. 2516 v k.ú. Železný Brod.  

• Schvaluje 

uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene - reálného břemene údržby části 

svahu mezi ORLEN Unipetrol RPA s.r.o., se sídlem Litvínov - Záluží 1, 436 70, 

IČO 27597075, DIČ CZ27597075, DIČ k DPH: CZ699000139, zapsaná v obchodním 

rejstříku vedeném Krajským soudem v Ústí nad Labem, oddíl C, vložka 24430, 

zastoupená prostřednictvím ORLEN Unipetrol RPA s.r.o. – BENZINA, odštěpný 

závod, se sídlem Milevská 2095/5, Krč, 140 00 Praha 4, zastoupená Vladimírem 

Dočekalem, vedoucím odštěpného závodu ORLEN Unipetrol RPA s.r.o. – 

BENZINA, odštěpný závod, Ing. Václavem Novákem, ředitelem pro facility 

management - strana povinná a městem Železný Brod, IČO 00262633, DIČ 

CZ00262633, se sídlem Železný Brod, Železný Brod, náměstí 3. května 1, PSČ 
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468 22, zastoupeno Mgr. Františkem Lufinkou, starostou města - strana 

oprávněná. 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:30:46 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

13)  Smlouva o smlouvě budoucí darovací č.j. OLP/2751/2023 

 

Mgr. František Lufinka: město plánuje výstavbu chodníku a parkovacích míst u 

ZUŠ. Stavba je plánována na pozemku, který je ve vlastnictví Libereckého kraje, 

proto je předložena ke schválení smlouva o smlouvě budoucí. Po realizaci bude 

zastavěný pozemek převeden bezúplatně do majetku města.  

 

Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení 

pozemkové služebnosti č.j. OLP/2751/2023 - na části pozemků par. č. 3237 a 3235/1 v 

k.ú. Železný Brod mezi Libereckým krajem, se sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec 2, 

IČO 70891508, zastoupený Martinem Půtou a městem Železný Brod, se sídlem 

náměstí 3. května 1, 46822 Železný Brod, IČO 00262633, zastoupené Mgr. Františkem 

Lufinkou.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 
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Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:32:06 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

14)  Kupní smlouva k.ú. Vrát 

 

Mgr. František Lufinka: v rámci cyklostezky se řeší i soukromé pozemky. Před 

stavbou došlo k jednání s vlastníky, ale u všech ještě nedošlo k majetkoprávnímu 

vypořádání. Jedním z nich je i pozemek na Vrátě. Paní Danuše Švitorková souhlasí 

s prodejem pozemku pč. 886/4 o výměře 2610 m2 v katastru obce Vrát. Z hlediska 

prodeje byl zpracován znalecký posudek a byla stanovena cena obvyklá v místě, a to 

187 Kč/m2.  

 

Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města  

• Schvaluje 

odkoupení pozemku pč. 886/4 - ostatní plocha - neplodná půda o výměře 2610 m2 

v k.ú. Vrát za cenu dle znaleckého posudku č. 020261/2023 tj. 187 Kč/m2, celková 

cena pozemku 488 070 Kč.  

• Schvaluje 

uzavření kupní smlouvy mezi paní Švitorkovou Danuší a městem Železný Brod, 

IČO 00262633, se sídlem náměstí 3. května 1, 468 22 Železný Brod, zastoupené 

starostou města Mgr. Františkem Lufinkou na pozemek pč. 886/4 v k.ú. Vrát, za 

cenu 488 070 Kč.  

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 
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Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:34:06 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

15)  Kupní smlouva k.ú. Líšný 

 

Mgr. František Lufinka: jedná se také o pozemek, na němž bude vystavěna 

cyklostezka. Paní Chudožilová nabídla k odkoupení pozemky pč. 377 a 378 a 376. 

Odkoupíme jen pozemky dotčené stavbou, tj. 377 a 378. Cena je opět stanovena dle 

znaleckého posudku 187 Kč/m2.  

 

Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města  

• Schvaluje 

odkoupení pozemku pč. 377 - ostatní plocha - neplodná půda o výměře 784 m2 a 

pozemku pč. 378 - ostatní plocha - neplodná půda o výměře 263 m2, vše v k.ú. 

Líšný za cenu dle znaleckého posudku č. 020266/2023 tj. 187 Kč/m2, celková cena 

obou pozemků 195 789 Kč.  

• Schvaluje 

uzavření kupní smlouvy mezi paní Dagmar Chudožilovou a městem Železný 

Brod, IČO 00262633, se sídlem náměstí 3. května 1, 468 22 Železný Brod, 

zastoupené starostou města Mgr. Františkem Lufinkou na pozemky pč, 377, 378 v 

k.ú. Líšný za cenu 195 789 Kč. 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 
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Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:35:30 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

16)  Směnná smlouva - plyn 

 

Mgr. František Lufinka: firma GasNet provedla rekonstrukci středotlaké stanice 

plynu u Nádražní ulice. Vyšli jsme jim vstříc v přesunu plynového domečku. Nyní je 

předloženo schválení záměru směny dotčených pozemků.  

 

Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr směny pozemků pč. 3270/2 o výměře 5 m2 za 

pozemek pč. 3270/3 o výměře 5m2, vše v k.ú. Železný Brod.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:36:54 hod. 
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Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

17)  Směna pozemků v k.ú. Střevelná 

 

Mgr. František Lufinka: ve Střevelné v prostoru od kravína ke kapličce je historicky 

vystavěn dům, při jehož zaměření se zjistilo, že část stojí na pozemku města. 

Z důvodu nápravy evidence v katastru nemovitostí se současným stavem je 

předložen záměr směny pozemků bez finančního vyrovnání. Výměra městského 

pozemku je 94 m2, výměra pozemku vlastníků nemovitosti je 138 m2.  

 

Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr směny částí pozemků pč. 1596 díl e), pč. 1592/1 

díl d) za části pozemků pč. 650 díl r), st.pč. 66 díl m), st.pč. 67 díl h) a c), pč. 649 díl a) 

pč. 648 díl g), vše v k.ú. Střevelná. Směna bez dalšího finančního vyrovnání.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:38:58 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

18)  Směna v obci Těpeře 

 

Mgr. František Lufinka: o odkoupení pozemku okolo bývalé drikety v Těpeřích 

jednalo zastupitelstvo od roku 2017 bez shody. Nyní přišel nový majitel s řešením 

přijatelným pro obě strany. Navrhovanou směnou pozemků dojde k narovnání 

stavu, asfaltový povrch zůstane na pozemku města.  
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Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr směny pozemku parc. č. 372/3 o výměře 12 m2 

a části pozemku parc. č. 373 o výměře 9 m2 za část pozemku parc. č. 727 o výměře 

25 m2, vše k k.ú. Chlístov u Železného Brodu.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: nepřítomen 

Jana Boučková: nepřítomen 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: nepřítomen 

Eva Dvořáková: ano 

MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: ano 

Ing. Jiří Novotný: ano 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:40:51 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 3 

 

 

19)  Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů  

 

Mgr. František Lufinka: naše jednotka dobrovolných hasičů se zúčastnila 

mistrovství republiky ve vyprošťování při havárii. Vyhráli krajské kolo a následně 

byli nominování na mistrovství republiky, které se konalo 2. září v Liberci, kde 

získali krásné 5. místo. Čas však měli suverénně nejlepší. Je to velký úspěch. Naše 

hasičská jednotka pracuje velmi dobře, je vidět, že členy tato práce baví a vykonávají 

ji i na úkor volného času. Mají přes 100 výjezdů ročně.  

 

Mgr. Tomáš Hartl: chválím brožuru ke Skleněnému městečku, je to velmi dobře 

udělané. 

 

Ing. Jan Mašek: obdrželi jsme dopis od paní Kulíškové. Zajímá mě kalkulace. Uvádí, 

že za 232 tis. Kč byla schopna knihu dodat a město plánuje objednat poloviční náklad 

za dvojnásobnou cenu.  

 

Mgr. Ivan Mališ: je to nešťastná událost, musím zmínit genezi celého projektu. Na 

začátku byla snaha vydat knihu Železnobrodské letopisy. Proběhla schůzka, které 
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jsem se zúčastnil já, paní Vozková, paní Matějková a paní Hejralová. Paní Hejralová 

byla oslovena, zda je možné, aby se podílela na přípravě knihy, což ona přislíbila. 

Paní Vozková se informovala, zda město má v rozpočtu peníze na vydání knihy, což 

bylo potvrzeno, Poté nebyla ze strany paní Hejralové žádná snaha o dodání nějaké 

kapitoly nebo uzavření smlouvy. Pak vše na par let utichlo, následně se objevila 

maketa paní Kulíškové s tím, že požadovala osobní honorář 105 tis. Kč. Částka 

nebyla dopředu avizována. Chtěli jsme vejít v jednání s paní Kulíškovou, ale ona to 

odmítla, dokud nezaplatíme oněch 105 tis. Kč. Skončilo to u ledu. V roce 2021 přišla 

paní Vozková s nabídkou, že nakladatelství Olympia má zájem knihu vydat. Ještě 

před tím byl výtvor paní Kulíškové poskytnut nakladatelství Albatros k ocenění, 

nakladatelství zhodnotilo cenu honoráře zhruba na 41 tis. Kč. Olympia nám nabídla 

vydat nejen Železnobrodské letopisy, ale i druhé vydání vyprodané knihy o 

Železném Brodě - Železný Brod ve fotografiích. Paní Vozková a paní Janatová 

poskytly nakladatelství Olympie práva na vydání knihy na 10 let, město uzavřelo 

smlouvu, kterou schválila na jaře letošního roku rada města. K osobě paní Kulíškové 

je nutné uvést, že jsme ji nikdy neviděli, neznáme ji a nedá se jednat s někým, kdo 

s vámi jednat odmítá. Ve své praxi jsem se podílel na 4 knihách a vždy jsem musel 

doložit minimálně jednu vzorovou kapitolu, na jejímž základě se uzavírají smlouvy a 

ty se plní. Tak prostě vydavatelství fungují. Neměli jsme možnost zjistit, co paní 

Kulíšková napsala, nehledě na to, že její ceny jsou z doby před zvýšením cen energií, 

papíru apod. Nešťastné je to, že se odmítla s námi setkat a jednat s námi.  

 

PaedDr. Milada Motlíková: kde je prvopočátek, kdo přišel na to, že to bude dělat 

paní Kulíšková?  

 

Mgr. Ivan Mališ: na schůzce nebyla o paní Kulíškové řeč, byla oslovena paní 

Hejralová. 

 

Mgr. Petra Hejralová: paní Vozková oslovila paní Kulíškovou ještě před schůzkou, já 

byla nápomocná za muzeum. Místostarosta i paní Vozková věděli o tom, že na knize 

pracuji já i paní Kulíšková. Těsně před tím, než byla kniha dokončena, jste dostali 

rozpočty. To usnulo, nikdo nereagoval. Pak přišla informace od paní Vozkové, že se 

domluvila s nakladatelstvím Olympia. V té době vznikl onen diskutabilní posudek. 

Paní Kulíšková se s vámi nechtěla setkat osobně, ale komunikovala e-mailem, 

nevidím v tom problém. 

 

Ing. Jan Mašek: stále mi nebylo odpovězeno proč bereme dražší variantu 

v polovičním rozsahu. Přestože došlo k nějakému nárůstu nákladů, máme-li nabídku 

na 230 tisíc včetně, jde i o rozsah, který je větší. Proč se objednává dražší varianta 

s menším rozsahem. 

 

Mgr. Ivan Mališ: paní Kulíšková dává 2 ceny, jednu před zdražením energií a další 

při současných cenách energií. Za peníze před zdražením by knihu už dnes 

nevydala.  Cena, kterou paní Kulíšková uvádí za tisk není aktuální, neodpovídá 
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dnešním cenám papíru. A k tomu, co říkala paní Hejralová, to ticho bylo proto, že 

paní Kulíšková 2 roky nereagovala a odmítala se s námi jakkoliv setkat.  

 

Mgr. František Lufinka: nabízel jsem paní Kulíškové, aby přijela za mnou, dokonce i 

to, že za ní dojedu do Turnova, aby vysvětlila honorář za normostránky, které tam 

uvedla. Jednání odmítla. Neměl jsem s kým jednat. 

 

Ing. Miloslav Louma: paní Kulíšková je odbornice ve vztahu k tomuto kraji. Může 

nám k tomu něco říct paní Hejralová? 

 

Mgr. Petra Hejralová: nevím, kdo to v Olympii dělá. Ze smlouvy jsem zjistila, že 

město se zavázalo předat Olympii podklady, tzn. Strojopis pana Sochora plus nějaký 

obrazový materiál. Otázka je, kdo ty podklady připraví. Jakou tomu budou věnovat 

péči, nedokážu odhadnout.  

 

Mgr. Ivan Mališ: naše představa je prosté vydání textu doplněné o nějaké fotografie. 

Chceme zachovat jazyk, kterým to pan Sochor napsal a převést strojopis do knižní 

podoby.  

 

Ing. Jan Mašek: kdo připravil podklady pro Olympii? 

 

Mgr. Ivan Mališ: byli tady osobně z nakladatelství a vše si převzali. 

 

Ing. Jiří Novotný: nerozumím tomu, že když paní Kulíšková nabídla knihu ve 

větším rozsahu, vy jste objednali knihu 2x dražší. 

 

Mgr. Ivan Mališ: paní Kulíšková udává ceny za rok 2019, kdybychom oslovili 

Olympii v roce 2019, vešli bychom se do 200 tis. Kč, dnes je to do 300 tis. Kč. Ceny šly 

nahoru. U paní Kulíškové nejsou vůbec ošetřeny odměny pro dědičky, neznáme 

smlouvu mezi paní Kulíškovou a tiskárnou. 

 

Ing. Jan Mašek: ale tady je uvedena cena tiskárny 107 tisíc Kč + DPH. Tu zjišťovala 

paní Matějková, takže město cenu mělo.  

 

Ing. Miloslav Louma: já si dovedu představit, že když si objednám u někoho práci a 

pak s ním chci jednat o ceně, že za mnou asi nepřijede. Odvedla nějakou práci, má 

nějaký honorář, byla ochotná jednat elektronicky, nevím, proč se to neřešilo jiným 

způsobem.  

 

Mgr. Petra Hejralová: je těžké stanovit cenu, výsledek nemusí být vždy dokonalý, 

proto nebyla uzavřena smlouva, pracovala na čestné slovo.   

 

Mgr. František Lufinka: paní Kulíškové jsme psali, že jí nabízíme za vynaloženou 

práci 60 tis. korun, ale odmítla s námi jednat a uvedla, že to bude řešit soudní cestou. 
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Ing. Jiří Novotný: co městu hrozí ze strany paní Kulíškové, když od jí požadované 

peníze nezaplatíme?  

 

Mgr. Petra Hejralová: nic, protože paní Kulíšková neměla s městem uzavřenou 

žádnou smlouvu. 

 

Jiří Linka: nerozumím tomu, že když chce někdo honorář, vyhýbá se osobnímu 

jednání.  

 

Mgr. Ivan Mališ: paní Kulíšková poskytla maketu, cena posudku dle vydavatelství 

Albatros je 41 tis. Kč, nikoliv 105 tis., které paní Kulíšková požadovala. Za posudek 

nám Albatros nic neúčtoval. Paní Kulíšková si nárokovala i jazykovou korekturu, 

přestože už byla hotová.  

 

Mgr. Petra Hejralová: neměla smlouvu s tiskárnou. Neměla to být kniha na klíč, paní 

Kulíšková neřešila ani autorská práva ani neměla zajišťovat tiskánu. 

 

Ing. Miloslav Louma: měli jste nabídku od paní Kulíškové, cenu tiskárny, byť starou, 

proč neproběhla poptávka na aktuální ceny a jejich porovnání. 

 

Mgr. Ivan Mališ: znovu opakuji, že paní Kulíšková s námi odmítala jednat. 

 

PaedDr. Milada Motlíková: parčík vypadá lépe, ale měly by se vyčistit perkové 

plochy, zlikvidovat tráva kolem kašny a ostříhat keře na náměstí. Alespoň náměstí 

by se mělo udržovat hezké. Už jste dospěli k rozhodnutí, jak se Trávníky upraví? 

 

Mgr. František Lufinka: TS nemají nikoho, kdo by to v současné době provedl. 

Dělali komunikaci na Chlístově, teď pracují ve Bzí. VPP nejsou schopni to provést. 

Ohledně Trávníků byla první vaše varianta, že si to uděláte sami.  

 

PaedDr. Milada Motlíková: sami to nezvládneme, starají se jen někteří.  

 

Radim Kovařík: teď jsme posekali všechny plochy v Trávníkách. Na likvidaci 

plevele nemám kapacitu lidí, jedinou možností je ošetřit to chemií.  

 

Ing. Jiří Novotný: je nějaký vývoj u městské policie? 

 

Pavel Hriník: k 1. 10. 2023 budeme podepisovat smlouvu s 1 strážníkem, je to bývalý 

policista. K 1. 1. 2024 by měl být hotový. Hlásí se také jedna žena, která pracuje pro 

městskou policii v jiném městě. Oba si jdou si pro náborový příspěvek. 

 

Ing. Miloslav Louma: obrátili se na mě občané, ve věci rušení nočního klidu v neděli 

po jarmarku. Odkázal jsem je na městskou policii.  
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Pavel Hriník: žádné oznámení jsme nezaznamenali 

 

Ing. Miloslav Louma:  

• doporučuji dát omezení do smlouvy, 

• mají prolézačky na koupališti revizi? Mám informace, že dopad ze skluzavky 

je nebezpečný. 

 

Radim Kovařík: je to stanovené výrobcem. Skluzavku jsme instalovali podle návodu.  

 

Ing. Miloslav Louma: máme připravený nějaký tahák na jarmark 2024? 

 

Aleně Matějková: vystoupí Jan Bendig, Zuzana H., sestry z pořadu Československo 

má talent, Totální nasazení a jsme v jednání s dalšími umělci.  

 

Mgr. Petra Hejralová: ohledně muzea vás informuji, že stavba byla předána a 

převzata s výhradami, odstraňují se nedostatky. V sobotu od 15. hodin bude na 1 - 2 

hodiny otevřeno, pak začnou pracovat nábytkáři.  

 

 

20)  Přehled usnesení  

 

Přehled usnesení z dnešního zasedání zastupitelstva města předložil tajemník 

Městského úřadu pan Mgr. Josef Haas.  

 

 

21)  Závěr  

 

Starosta města poděkoval všem za účast a ukončil zasedání v 18:50 hodin. Termín 

příštího řádného zasedání zastupitelstva města je 23. 10. 2023 jako vždy od 16:30 hod. 
         

Zapsala: Věra Brunclíková  

 

 

 

Ověřovatelé:                                    Místostarosta:                          Starosta města: 

 

Jiří Linka                          Mgr. Ivan Mališ                       Mgr. František Lufinka           

 

Ing. Jan Mašek 

 


